



## **Svenska Stövarklubben**

### **Protokoll 13/2022**

#### **Styrelsemöte 2022-08-04 kl. 18:00**

Närvarande: Rolf Karlsson, Marita Lithander, Henrik Mårts, Leif Lundholm, Thomas Eriksson, Thomas Larsson, Andrea Rahm, Markus Enstedt och Göran Johansson  
Från valberedningen: Michael Barcheus, Kjell Norberg och Anders Ydegren

#### **§128 Mötet öppnas**

Rolf hälsar oss välkomna och förklarar mötet för öppnat.

#### **§129 Val av en justerare**

Till att jämte ordföranden justera dagens protokoll väljs Thomas Larsson.

#### **§130 Godkännande av dagordningen**

Dagordningen godkänns.

#### **§131 Föregående protokoll**

Protokoll nr 8-12 godkänns och läggs till handlingarna.

#### **§132 Information från ordföranden**

Redovisas under kommande punkter.

#### **§133 AU-beslut**

AU-beslut taget angående att godkänna Thommy Sundell som projektledare och adjungerad Svstkl styrelse till inkorsningsprojektet för Schillerstövare.

#### **§134 Inkomna ärenden/rapporter**

##### **a) Avelsråd**

Göran har informerat berörda rasklubbar och avelsråd om styrelsens beslut per den 22-06-20.

##### **b) Ersättning till avelsråden**

Styrelsen beslutar att ge Göran Johansson i uppdrag att ta fram en arbetsbeskrivning och förslag på ersättning till avelsråden. Förslaget presenteras för styrelsen och beslut tas vid nästa styrelsemöte.

##### **c) Inkorsning Schiller**

Göran informerar om att styrgrupp för inkorsningsprojektet för Schillerstövare är bildad. Följande personer ingår:

Göran Johansson, Thomas Eriksson, Rolf Karlsson, Thommy Sundell från Svstkl.  
Kjell Larsson, Hans Sterner, Jerry Stridh, Joakim Rehn och Gunnar Pamuk från Sv Schillerstövareföreningen. Styrgruppen planerar ett möte i slutet av augusti.

**d) Statuter Riksställningen och SM-tävlingar, årshjulet**

Styrelsen utser Thomas Eriksson och Göran Johansson att uppdatera statuter för Riksställningen och SM-tävlingar. Andrea och Marita uppdaterar årshjulet.

**e) "Kiosk" på hemsidan för bl.a. Årsboken och kläder m.m**

Leif utses att ansvara för uppbyggnad av webshop på hemsidan.

**f) Renbetesutredningen**

Styrelsens svar skickades till SKK's Jakthundskommitté den 28 juni.

**g) M & V Ekelunds Fond**

Henrik har efter kontakt med de externa revisorerna fått i uppdrag att ta fram statuterna för M & V Ekelunds Fond till nästa bokslut. Troligen finns dessa i vårt arkiv hos Marks Kommun. Marita skickar åter igen ut förteckningen till styrelsen som visar vad vi har arkiverat.

**h) Europapokalen Serbien 21–22 oktober**

Uttagen enligt statuten och för att representera de svenska stövarraserna är Erling Buch och Rosådalens Eta. Som domare följer Freddy Kjellstöm med. Båda är kontaktade.

**i) Nordiska Mästerskapet Torneå 26–27 november**

Till lagledare utses Thomas Eriksson och Leif Lundholm. Dessa ansvarar även för att kontakta ägare de uttagna hundarna och reserver.

**j) Inbjudan Stockholms Hundmässa 10-11 december**

Göran utses till att kontakta berörda rasklubbar som bör representeras. Från styrelsen deltar Göran, Thomas L och Andrea.

**§135 Ekonomisk rapport-Henrik**

Henrik presenterar en halvårsrapport för styrelsen. Densamma skickas även ut till våra internrevisorer.

**§136 Rapport från utställningsansvarig-Thomas E**

Thomas E informerar om att ungefär hälften av klubbarnas ansökan om utställning 2024 har inkommit.

De utskick han i våras gjorde till de andra jakthundklubbarna ang. intresse om en utbildning för nya exteriördomare skickas ut igen.

Göran informerar styrelsen om SKK's projekt Svenska raser för exteriördomare. Göran ingår i den arbetsgrupp som SKK bildat. Kortfattat innebär den att svenska exteriördomare som dömer internationellt ska vara utbildad på att döma inhemska raser.

**§137 Rapport från avelsansvarig- Göran**

Göran planerar ett möte med avelskommittén under augusti.

**§138 Rapport från räv-/regelansvarig-Thomas L**

Thomas L har ett möte inbokat med Studieförbundet angående utbildningsmaterial inför de nya drevprovsreglerna.

**§139 Rapport från medlemsansvarig/ungdom-Andrea**

Andrea har fått bra kontakt och underlag från SKK's medlemsavdelning.

**§140 Rapport från hemsidaansvarig- Markus**

Markus jobbar med att uppdatera hemsidan. Ny flik planeras, den ska ex innehålla lite historiska filmklipp och hundar från förr.

**§141 Rapport från IT-ansvarig- Leif**

Leif informerar att utställningsmodulen fungerar bra över lag.

Jaktprovsmodulen ska byggas upp och möte planeras med jaktprovgruppen.

Resultatboken är i det närmaste klar för tryck.

**§142 Övriga frågor**

Valberedningen önskar att inbjudan till styrelsemöten går ut till alla i valberedningen.

**§143 Nästa möte**

Nästa möte beslutas till den 30 augusti kl. 19.00

**§144 Mötet avslutas**

Rolf tackar alla för ikväll och förklarar mötet för avslutat.

Vid protokollet

Marita Lithander

Justerat

Rolf Karlsson

Thomas Larsson